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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  17  

Datum zasedání:  30. 4. 2013 

Přítomni:  Bernatík, Botlík, Franěk, Koštuříková, Suchánek, Verner, Vodová, Činčala, 

Hečko, Šimáková, Řihák  

Omluveni: Laňková, Šperka 

Hosté:    Fludrová, Kazíková, Tuleja 

Program:  

1. Rozdělení finančních prostředků SU OPF na rok 2013 – „rozpočet fakulty“ 

2. Různé  

 

Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové 

senátu s navrženým programem vyslovili souhlas.  

 

1. Rozdělení finančních prostředků SU OPF na rok 2013 – „rozpočet fakulty“ 

 

Slovo si vzal děkan fakulty, který v úvodu omluvil Ing. Šromkovou, která se dnešního jednání 

neúčastní z důvodu dlouhodobě plánované dovolené. Rozpočet je sestavený jako vyrovnaný. 

Děkan zmínil položku „zúčtování fondu provozních prostředků“ ve výši 3995 tis. Kč. Dále 

uvedl, že na konci roku 2012 byly vyplaceny finanční prostředky ve výši cca 2 milióny Kč na 

odměny zaměstnancům, což byl krok, s nímž členové stávajícího vedení nesouhlasili. 

Dále bylo sděleno, že v předkládaném rozpočtu došlo k navýšení částky v položce „energie“ 

a ke změně došlo v rozpočtu ÚIT, které z důvodu oprav a údržby dataprojektorů požádalo 

o navýšení částky v položce „opravy“. 

 

Ing. Botlík sdělil, že na disku G nebyl uveřejněn materiál s těmito údaji. Ing. Kazíková 

uvedla, že se za toto omlouvá. Ke změnám došlo pouze ve 2 položkách, které byly zmíněny 

výše. Senátoři byli s tímto srozuměni e-mailem. 

 

Dr. Suchánek se dotázal, zda proběhlo jednání dr. Vymětala s děkanem ve věci zohlednění 

některých skutečností (náhrady dovolených funkcionářů SU, náklady na DPČ doc. Ivánka, 

náklady na garanci předmětů doc. Čermákem) ve mzdových nákladech katedry informatiky. 

Děkan uvedl, že jednání se uskutečnilo, DPČ doc. Ivánka bylo a bude nadále placeno 

z rezervy děkana, z tohoto důvodu nejsou finanční prostředky zahrnuty do rozpočtu katedry. 

 

Ing. Verner vznesl dotaz na způsob rozpočtování finančních prostředků. 
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Děkan představil metodiku rozdělování finančních prostředků na jednotlivá pracoviště. 

Metodika byla přednesena i na kolegiu děkana. Prezentace bude k dispozici na G:\kolegium. 

Jelikož byly provedeny úpravy výpočtů (na základě připomínek dr. Helešice, kdy KTVASA 

byla podhodnocena) nebyla prezentace na disk G dosud vložena. Děkan dále zmínil rozdělení 

mzdových prostředků v roce 2012 a faktický pokles o 2,78 %, resp. 11,99 %, dále výsledek 

mzdové inventury k 4. 4. 2013 (bez odvodů) 34.588,4 tis. Kč * koeficient 1,10 = 38.047,3 tis. 

Kč (výchozí částka pro katedry). Výchozí částka pro sekretariáty činí 2.457,7 tis. Kč 

(2.234.3 tis. * koeficient 1,10). Rozdělení prostředků mezi jednotlivé členy (vyučující 

a sekretariát) je v kompetenci vedoucích kateder. Děkan dále zmínil průměrnou mzdu na 

pracovníka dle mzdové inventury a průměrnou mzdu dle skutečnosti v roce 2012 upravenou 

koeficientem 1,10. Ze srovnání vyplynulo podhodnocení katedry managementu a podnikání, 

které je potřeba narovnat (z děkanské rezervy). Děkan uvedl, že přerozdělení finančních 

prostředků na katedry je sociálně zodpovědné. Dále se v úvahu berou ukazatelé kvality (RIV 

body, finanční prostředky na profesory a docenty) a ukazatelé výuky (BP/DP, aj.). Děkan 

uvedl, že v případě, že katedra „přijde“ o profesora či docenta, peněžní prostředky katedry 

na toto určené, budou nově převedeny do děkanské rezervy. Dále byl zmíněn pedagogický 

výkon a „studentohodiny“. Děkan zdůvodnil, proč jsou preferovány „studentohodiny“ před 

„kreditohodinami“. Ing. Botlík uvedl, že asistent či odborný asistent není schopen ovlivnit 

množství výuky a k její změně může dojít také v důsledku změn akreditace. Děkan sdělil, že 

obavy chápe, každé kritérium je subjektivní a vedení se snažilo zohlednit ty nejlepší. Dále 

děkan uvedl, že zvažuje rozsah výuky asistenta, odborného asistenta, docenta či profesora 

ošetřit pokynem či směrnicí děkana.  

 

Ing. Verner uvedl, že dnes v 9:00 hod zasedala Komise pro hospodářské záležitosti, která 

jednala o předloženém rozdělení finančních prostředků pro rok 2013 za účasti Ing. Kazíkové 

a pí Fludrové. Komise nemá k předloženému rozdělení finančních prostředků výhrady 

a doporučuje rozpočet ke schválení.  

 

Ing. Hečko zmínil fungování pracovních komisí senátu a uvedl, že požaduje sdělit bližší 

podrobnosti a stanoviska z daného jednání.   

 

Ing. Koštuříková uvedla, že z jednání hospodářské komise bude učiněn zápis, se kterým 

se mohou přítomní seznámit. Z důvodu předložení nové verze, členové komise směřovali 

dotazy především k některým položkám rozpočtu, které byly Ing. Kazíkovou a pí Fludrovou 

objasněny. 

 

Ing. Botlík zmínil, zda rozpočet bude předložen Správní radě SU teprve po projednání 

Akademickým senátem SU OPF. Děkan toto potvrdil. 

 

Ing. Kazíková a děkan dále objasnili dotazy Ing. Botlíka vztahující se k rozpočtu VOŠ, 

rozpočtu a pracoviště na Univerzitním nám., mzdových nákladů, aj. Dále byl vznesen dotaz 

na investiční akce a úsporu energií. Děkan uvedl, že o podklady požádá tajemnici fakulty. 

Finanční prostředky na investiční akce realizované z FRIM jsou výrazně omezené.  

 

 

 

 

 

 



~ 3 ~ 
 

Hlasování:  

Pro 11   Proti 0   Zdrželi se 0    

Usnesení:  
AS SU OPF v předloženém znění schvaluje rozdělení finančních prostředků SU OPF na rok 

2013 „rozpočet fakulty“. 

 

 

 

2. Různé 

 

Děkan poděkoval ekonomickému oddělení fakulty za odvedenou práci a senátorům a členům 

hospodářské komise za vstřícné jednání. Ing. Kazíková rovněž poděkovala a uvedla, že 

se jednalo o poměrně krátký čas pro zpracování rozdělení finančních prostředků a za drobné 

zmatky, které vznikly, se omlouvá. Ing. Koštuříková za hospodářskou komisi rovněž 

poděkovala a zmínila dobrou spolupráci s ekonomickým oddělením fakulty. Děkan dále 

uvedl, že na mechanismu rozpočtu na rok 2014 se začne pracovat již v letních měsících. 

 

Děkan uvedl, že spolu s proděkanem Lebiedzikem děkují za podporu AS SU OPF ve vztahu 

k možnému přesunu ubytování studentů z kolejí Kosmos Na Vyhlídku v případě, že nebude 

možné studenty dále za finančně únosných podmínek na koleji Kosmos ubytovávat, a to za 

podmínky, že tam nebudou ubytováni sociálně slabí, nepřizpůsobiví občané. Předseda senátu 

navrhuje smlouvu s těmito nájemci prodloužit na 2 měsíce, kdy nejsou koleje obsazené 

studenty.  Stanovisko města k budově Kosmos, kdy pronajímatel RPG má zájem o její prodej, 

zatím není známo. 

 

Předseda senátu požádal senátory o stanovisko k uveřejňování zápisů z jednání pracovních 

komisí senátu. Děkan doporučuje veškeré zápisy zveřejňovat na intranetu s tím, aby se 

nadefinovala práva přístupu. Z disku G jsou postupně data převáděna na intranet a disk G 

bude sloužit pouze jako archiv dokumentů a sdílené úložiště pro síťové programy a skupiny. 

 

 

 

 

 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční 22. 5. 2013  ve 13:00 hod. 

 

 
 

 

 

Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

Zapsala: Ing. Martina Kozubková 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF dne 30. 4. 2013 
 

 

 

 

1. AS SU OPF schvaluje rozdělení finančních prostředků SU OPF na rok 2013 „rozpočet 

fakulty“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

Předseda AS SU OPF 
 


